
Dz-05.0021.56.2022    

Protokół nr 56/2022 

z obrad LVI nadzwyczajnej sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza (VIII kadencja 2018-

2023) z dnia 30 listopada 2022 r.  w godz. 18.08 – 18.29, w siedzibie Rady i Zarządu 

Dzielnicy V Krowodrza przy pl. Inwalidów 6 

 

 Ad 1. Otwarcie sesji. 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza Pan Maciej 

Żmuda przywitał obecnych 10 członków Rady (Lista obecności – zał. nr 1 niniejszego 

protokołu), otwierając obrady LVI nadzwyczajnej sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

 

Ad 2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

Prowadzący obrady poinformował, że zawiadomienie o zwołaniu sesji oraz projekt porządku 

obrad wraz z projektami uchwał zostały przesłane Radnym (zał. nr 2).  

 

           Projekt porządku obrad obejmował: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie uchwały w sprawie wniosku o zabezpieczenie środków w Budżecie Miasta 

Krakowa na 2023 rok na wykup działek nr 284, 285, 293/8, 293/4 i części działki nr 

293/7 obr. 3 jedn. ew. Krowodrza (Projekt Zarządu). 

4. Przyjęcie uchwały w sprawie opinii do projektu dla zadania pn.: „Budowa boiska 

wielofunkcyjnego przy ul. Bydgoskiej” (Projekt Zarządu). 

5. Przyjęcie uchwały w sprawie poprawy bezpieczeństwa poprzez usunięcie nieczynnego  

i zdewastowanego kiosku ustawionego na al. A. Mickiewicza przy przystanku 

autobusowym „Plac Inwalidów 04” (Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa). 

6. Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Ochrony 

Zieleni Rady Dzielnicy V Krowodrza (Projekt Zarządu). 

7. Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji 

Praworządności i Bezpieczeństwa Rady Dzielnicy V Krowodrza (Projekt Zarządu). 

8. Oświadczenia i komunikaty. 

9. Zakończenie sesji.  

 

Ad 3. Przyjęcie uchwały w sprawie wniosku o zabezpieczenie środków w Budżecie Miasta 

Krakowa na 2023 rok na wykup działek nr 284, 285, 293/8, 293/4 i części działki nr 293/7 

obr. 3 jedn. ew. Krowodrza (Projekt Zarządu). 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

Brak dyskusji. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 11 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:  

0 głosów; w obecności 11 Członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr LVI/305/2022 

w sprawie wniosku o zabezpieczenie środków w Budżecie Miasta Krakowa na 2023 rok 

na wykup działek nr 284, 285, 293/8, 293/4 i części działki nr 293/7 obr. 3 jedn. ew. 

Krowodrza - zał. nr 3. 

 

 

 

 

 



 

Ad 4. Przyjęcie uchwały w sprawie opinii do projektu dla zadania pn.: „Budowa boiska 

wielofunkcyjnego przy ul. Bydgoskiej” (Projekt Zarządu). 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

 

Głos zabrali: p. Paweł Potoczek, Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, p. Anna 

Pojałowska, p. Edward Tarczałowicz, p. Marzena Kopeć, p. Stanisław Wilk. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 11 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:  

0 głosów; w obecności 11 Członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr LVI/306/2022 

w sprawie opinii do projektu dla zadania pn.: „Budowa boiska wielofunkcyjnego przy ul. 

Bydgoskiej” - zał. nr 4. 

       

Ad 5. Przyjęcie uchwały w sprawie poprawy bezpieczeństwa poprzez usunięcie nieczynnego  

i zdewastowanego kiosku ustawionego na al. A. Mickiewicza przy przystanku autobusowym 

„Plac Inwalidów 04” (Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa). 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa  

p. Tomasz Friediger. 

 

Głos zabrali: p. Marta Burzyńska, p. Marzena Kopeć, p. Stanisław Wilk. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 11 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:  

0 głosów; w obecności 11 Członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr LVI/307/2022 

w sprawie opinii do projektu dla zadania pn.: „Budowa boiska wielofunkcyjnego przy ul. 

Bydgoskiej”- zał. nr 5. 

       

Ad 6. Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Ochrony 

Zieleni Rady Dzielnicy V Krowodrza (Projekt Zarządu). 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

 

Głos zabrali: p. Marzena Kopeć, p. Tomasz Friediger, p. Stanisław Wilk, p. Marta Burzyńska, 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, p. Paweł Potoczek. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 11 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:  

0 głosów; w obecności 11 Członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr LVI/308/2022 

w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Ochrony Zieleni Rady Dzielnicy 

V Krowodrza - zał. nr 6. 

 

Ad 7. Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji 

Praworządności i Bezpieczeństwa Rady Dzielnicy V Krowodrza (Projekt Zarządu). 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

 

Głos zabrali: p. Paweł Potoczek, p. Marzena Kopeć, p. Tomasz Friediger, p. Stanisław Wilk, 



p. Marta Burzyńska, Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 9 głosów; przeciw: 1 głos; wstrzymujące:  

1 głos; w obecności 11 Członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr LVI/309/2022 

w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Praworządności  

i Bezpieczeństwa Rady Dzielnicy V Krowodrza - zał. nr 7. 

       

Do obrad dołączył członek Rady, obecnych 12 osób 

 

Ad 8. Oświadczenia i komunikaty. 

 

1. Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda: 

- poinformował, że planuje uroczyste, oficjalne otwarcie nowej siedziby z udziałem osób 

współpracujących z Radą Dzielnicy. Głos zabrali: p. Marta Burzyńska, p. Marzena Kopeć,  

p. Edward Tarczałowicz, p. Tomasz Friediger, p. Paweł Potoczek. 

- powiadomił, że kolejna sesja odbędzie się przed 16 grudnia br., 

- poinformował, że Rada nie planuje zdjęcia tablicy informacyjnej z elewacji budynku przy ul. 

Kazimierza Wielkiego 112. 

2. Radny p. Marcin Grega: 

- poinformował o prowadzonych konsultacjach społecznych w sprawie planowanej budowy 

linii tramwajowej Nowy Kleparz – Plac Inwalidów. Poprosił  

o udostępnienie siedziby Rady do składania ankiet konsultacyjnych przez mieszkańców. 

- przypomniał o możliwości składania wniosków do mpzp obszaru „Mazowiecka”. 

3. Radny p. Marcin Tabisz: 

- poprosił o zwrócenie się do ZZM o uporządkowanie trawników wzdłuż ciągów pieszych  

i ulicznych. Głos zabrali: p. Anna Pojałowska, Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, p. 

Edward Tarczałowicz. 

4. Radna p. Anna Pojałowska: 

- poruszyła kwestię dodatkowego przystanku na ul. Czarnowiejskiej. Gos zabrali: p. Paweł 

Potoczek, Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, p. Agnieszka Wantuch. 

 

Ad 9. Zakończenie sesji. 

 

Prowadzący obrady p. Maciej Żmuda podziękował radnym za udział w LVI nadzwyczajnej 

sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza i wobec wyczerpania porządku obrad zamknął posiedzenie  

o godz. 18.29.   
 

Przewodniczący  

Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 
 

                                      Maciej Żmuda 
 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Kulig 


